
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 28. april 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 481
Kan ministeren bekræfte, at kantiner på arbejdspladser, som producerer frokost til medar-
bejdere med skattefrit arbejdsgivertilskud, ikke dagligt må tage højde for det forventede
antal medarbejdere, der deltager i frokosten, at disse kantiner er nødsaget til løbende at
producere et fast antal kuverter, uafhængigt af det forventede daglige antal deltagende
medarbejdere? I bekræftende fald bedes ministeren oplyse, hvilken betydning de gæl-
dende regler har for kantiners overproduktion af mad og madspild, og hvorvidt ministeren
mener, at disse regler giver mening i forhold til mål om at mindske madspild. Ligeledes
bedes det oplyst, hvorvidt ministeren mener, at de gældende regler kan være problemati-
ske for kantinerne under en pandemi, hvor den generelle anbefaling er, at medarbejdere
så vidt muligt skal arbejde hjemmefra.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anne Honoré Østergaard (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anne.Oestergaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjørn Brandenborg
formand
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